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Abstract (en)
The process comprises three stages, namely an oxygen bleach which is optionally combined with a hydrogen peroxide bleach (EOP stage), an
ozone bleach (Z stage) and a peroxide bleach (P stage). According to the invention, the residual oxygen content of the exit air from the Z stage is
completely reacted in the EOP stage, and the effluent of the Z stage is used for dilution between the EOP and Z stages and/or for ash removal from
the pulp after bleaching. It is advantageous in this case to control the temperature, the NaOH supply and the O2/H2O2 ratio in the EOP stage, so
that the oxygen consumption at a constant conversion is adjusted to the residual oxygen content of the exit air from the Z stage.

Abstract (de)
Das Verfahren besteht aus drei Stufen, nämlich einer Sauerstoffbleiche, die gegebenenfalls mit einer Wasserstoffperoxidbleiche kombiniert ist (EOP-
Stufe), einer Ozonbleiche (Z-Stufe) und einer Peroxidbleiche (P-Stufe). Erfindungsgemäß wird der Restsauerstoffgehalt der Abluft der Z-Stufe in
der EOP-Stufe vollständig zur Reaktion gebracht, und das Abwasser der Z-Stufe wird zur Verdünnung zwischen EOP- und Z-Stufe und/oder zur
Entaschung des Zellstoffs nach der Bleiche eingesetzt. Es ist dabei günstig, die Temperatur, den NaOH-Einsatz und das O2/H2O2-Verhältnis in der
EOP-Stufe zu regeln, damit der Sauerstoffverbrauch bei konstantem Umsatz auf den Rest-Sauerstoffgehalt der Abluft der Z-Stufe abgestimmt ist.
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